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Nakana:  

Molimo za sve izvršitelje pobačaja i sve one koji 

rade na mjestima gdje se vrše pobačaji, da osjete 

nemir u svojim srcima u vezi svog rada te krenu u 

traženje Istine. 

 

Sveto pismo:  

„Daleko od vas svaka gorčina, i srdžba, i gnjev, i 

vika, i hula sa svom opakošću! Naprotiv! Budite 

jedni drugima dobrostivi, milosrdni; praštajte jedni 

drugima kao što i Bog u Kristu nama oprosti.“ (Ef 

4, 31 - 32) 

 

Razmatranje:   

„Povijest je stvarno učiteljica života. Kao da je 

Pavao imao nas pred očima dok je ovo pisao. Kako 

li samo znamo biti ogorčeni! U mojoj me vlastitoj 

obitelji ne razumiju niti cijene moj rad. Moji 

roditelji, odnosno moja djeca posve su nezahvalni. 

Osim toga, kad samo pomislim na to, imam li 

uopće posla, koliko radim, kolika mi je plaća… A 

o pravednosti u ovome društvu da se i ne govori. 

Nadalje, u svoj toj zbrci i u svim tim nevoljama koji 

put mi se čini kao da me i Bog ostavio po strani: 

toliki nezahvalnici, zločesti ljudi imaju sve, a ja… 

Konačno, kad pogledam vlastito zdravlje… I evo 

me kako kukam nad sobom, kako se ljutim i, što je 

još gore, kako ogorčeno vičem, govorim ružne 

riječi, vrijeđam svoje bližnje, a Boga 

zaboravljam… Naravno, pri svemu se tome onda 

događa da mi moji bližnji uzvraćaju istom mjerom 

i – evo nas: loše se ponašamo upravo prema onima 

koji su nam najbliži, pa i najdraži, i sve to činimo 

mi, koji smo kršćani, koji velimo da imamo Duha 

Božjega.“ dr. Zvonko Pažin 

Naše društvo previše je usmjereno na sebe i na 

svoje jade, svoje probleme, svoje muke, svoje 

zdravlje… sve nešto „svoje, svoje“. U tome čestom 

„svoje“ zaboravljamo na naše, njihovo… Pobačaj? 

Pa to se danas svugdje događa po svijetu, nije to 

moj problem, ja to ne radim, ja nemam problema s 

tim… I sve gledamo kroz perspektivu tuđih 

problema koji se nas ne tiču. Možda i nema u nama 

srdžbe, gnjeva, gorčine i to je jako dobro. No, je li 

nam potrebna sveta srdžba, sveti gnjev, sveta 

gorčina, kada vidimo koliko se djece svaki dan u 

majčinim utrobama ubija?! Itekako da jest. „Kako 

ću ja spriječiti kada netko u Americi želi ubiti svoje 

nerođeno dijete?“ Tako što ćeš biti milosrdan, tako 

što ćeš ljubiti onoga tko je pokraj tebe, tako što ćeš 

praštati 70x7, tako što ćeš sveto živjeti... Sve to ima 

utjecaj na cijeli svijet, jednako kao što i grijeh ima 

utjecaj na cijeli svijet. Nije on samo tvoj osoban 

koji se tiče tebe, nego se tiče i drugih ljudi, jer 

svojim grijehom štetiš drugima, a svojim 

kreposnim životom koristiš drugima. Veliku moć 

imaš u svojim rukama jer si dijete Božje, i to znaj 

iskoristiti! 

 

Molitva:  

Svemogući dobri Bože, koji ne želiš smrti 

grešnikove, nego da se obrati od svoga zlog puta i 

da živi; prosvijetli sve one koji vrše pobačaje, da 

shvate veličinu zla svojih ruku i da obraćeni 

svjedoče drugima slobodu djece Božje, po Kristu 

Gospodinu našemu. Amen.  

 

o. Marko Maglić 

 

PSALAM 146: 

Aleluja! Hvali, dušo moja, Gospodina! Hvalit ću 

Gospodina sveg života svojeg. Dok me bude, Bogu 

svom ću pjevati. 

Ne uzdajte se u knezove, u čovjeka od kog nema 

spasenja! Iziđe li duh iz njega, u zemlju svoju on se 

vraća i propadaju sve misli njegove. 

Blago onom kome je pomoćnik Bog Jakovljev, 

kome je ufanje u Gospodinu, Bogu njegovu, koji 

stvori nebo i zemlju, more i sve što je u njima; koji 

ostaje vjeran dovijeka, potlačenima vraća pravicu, 

a gladnima kruh daje. Gospodin oslobađa sužnje, 

Gospodin slijepcima oči otvara Gospodin uspravlja 

prignute, Gospodin ljubi pravedne. 

Gospodin štiti tuđince, sirote i udovice podupire, a 

grešnicima mrsi putove. Gospodin će kraljevati 

dovijeka, tvoj Bog, Sione, od koljena do koljena. 

Aleluja! 


